
Aan: Gemeente Assen / Betrokken partijen

Onderwerp: Bezwaren en vragen omtrent de plaatsing van het Enexis-depot


Geachte leden van de gemeenteraad,


Op 06-06-2025 (vandaag) ontvingen wij een brief van Enexis/Firma Baas waarin 
melding werd gemaakt van de vestiging van een tijdelijk depot in onze woonwijk. 
Dit depot was reeds in gebruik genomen, zonder dat omwonenden vooraf zijn 
geïnformeerd of betrokken bij de besluitvorming.


In de brief wordt enkel vermeld dat de locatie in overleg met de gemeente is 
bepaald. Er is echter geen enkele vorm van participatie geweest. Dit is 
onacceptabel, zeker gezien de impact van het depot op de directe leefomgeving.


Hierbij wil ik namens mijzelf en andere betrokken buurtbewoners de volgende 
vragen en bezwaren onder de aandacht brengen:


1. Locatiekeuze


Is er een fysieke schouw van de locatie uitgevoerd vóór het verlenen van 
toestemming?


Welke argumenten lagen ten grondslag aan de keuze voor een depot op een 
speelveld, in een bocht, pal naast een druk fietspad in een woonwijk?


2. Reguliere locaties


Waarom is niet gekozen voor de reeds gangbare depotlocatie op de carpoolplaats 
naast sportpark De Hoogspanning, vanwaaruit alle benodigde straten prima 
bereikbaar zijn?


3. Verkeersveiligheid


Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd van fietsers en voetgangers die zich tijdens 
werkzaamheden mogelijk in de dode hoek van vrachtwagens bevinden?


4. Geluids- en trillingsoverlast


Welke maatregelen worden genomen om ernstige hinder voor omwonenden te 
voorkomen, met name voor mensen met onregelmatige diensten?

Zelf werk ik gemiddeld vier nachtdiensten per week. Sinds de komst van het depot 
ervaar ik ernstige slaapverstoring (gemiddeld slechts 2,5 tot 3,5 uur slaap per dag), 
mede veroorzaakt door rijplaten en vrachtverkeer. Oordoppen bieden geen 
soelaas.


5. Tijdsduur en communicatie


Wat is de verwachte duur van het gebruik van deze depotlocatie? 



Waarom is hierover geen enkele informatie verstrekt?


6. Parkeeroverlast


Waar worden de voertuigen van werknemers van het depot geparkeerd zonder 
opritten van bewoners te blokkeren of schade aan openbaar groen te 
veroorzaken? Zoals beschreven bij punt 2 waar het reguliere depot altijd stond, is 
dit probleem niet aan de orde. 


Ik zal ter verduidelijking enkele foto's toevoegen, onder andere van de reguliere 
opslaglocatie waar deze week een tractor van Firma Baas stond opgesteld — een 
locatie die wél geschikt is en geen overlast geeft.


Tot slot: Firma Baas heeft laten weten dat er inmiddels kosten zijn gemaakt voor 
de opbouw van het depot. Echter, al voordat de hekken geplaatst werden, hebben 
wij onze zorgen gemeld bij zowel Firma Baas als de gemeente. Deze gemaakte 
kosten mogen dan ook geen argument zijn om vast te houden aan deze 
locatiekeuze.


Ik verzoek u dringend om deze situatie te corrigeren. De huidige keuze leidt tot 
ernstige overlast en onbegrip bij de direct omwonenden. Ik zie uw reactie en uitleg 
met belangstelling tegemoet.


Met vriendelijke groet,



